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Sendt: 14.09.2018 10:49:03
Til: Bente Utne
Kopi: 

Emne: SV: VS: Trafikksikringstiltak Fv40-Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune - oversendingsforslag
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Hei,

Jeg har nå nøstet litt opp i dette og snakket med kst. fylkeskonsevator om dette.

Det er ingen automatisk freda kulturminne nær brua.

Sølve kraftanlegg skal rivast, mens røyrleidning skal sikrast i landskap – dette er i tråd med det vi har sagt tidlegare

Vi har ingen merknad til finansiering av ulike tiltak i område.

 

 

Venleg helsing

Elizabeth Warren
seniorrådjevar
Kultur‐ og idrettsavdelinga | fylkeskonservatoren
HORDALAND FYLKESKOMMUNE
Mob: 489 91 872
www.hordaland.no

 

 

 

 

Fra: Bente Utne 
Sendt: tirsdag 11. september 2018 15:20
Til: Elizabeth Warren <Elizabeth.Jan.Warren@hfk.no>
Emne: VS: VS: Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune ‐ oversendingsforslag

 

HEI!
Viser til telefonsamtale no. Sjå kontakt med David Sandven under.

Vi forstår at det er eit automatisk freda kulturminne ved Blåfall II kraftanlegg. Men så langt vi forstår, vil ei
eventuell utbetring av brua over Kvednabekkjen ikkje ha innverknad på dette kulturminnet?

Det er usikkert om fylkerådmannen vil prioritera dette tiltaket, men vi må likevel svara ut dette, inklusive
vurdering av kulturminnet. Her er oversendingsforslaget frå fylkesutvalet:

I fylkesutvalet sitt møte den 30.08.18 sette Benthe Bondhus (SP) på vegner av SP fram slikt
oversendingsforslag til fylkesrådmannen:

««Trafikksikringstiltak Fv40- Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune.
Hordaland fylkeskommune viser til dykkar epostar av 25.05.18 og 10.08.18 til fylkesdirektør samferdsel
Håkon Rasmussen, til leiar i utval for miljø og samferdsel Jon Askeland, og kopi til fylkesutvalsmedlem
Benthe Bondhus. De ber om ei utbetring av bru over Kvednabekkjen, på Opstveit i Matre i Kvinnherad, i



samband med at Sunnhordland Kraftlag har starta riving av kraftstasjon.
Tiltaket vil bli vurdert i samband med rullering av investeringsprogrammet for fylkesvegar 2019.
Investeringsprogrammet og budsjettet for Hordaland fylkeskommune vert lagt fram for fylkestinget i
desember.»

Ber om at fylkeskommunen (snarlig) om å gå i dialog med Kvinnherad kommune og Sunnhordland Kraftlag
for å finna løysingar på denne utfordringa no.»

 

Med vennleg helsing
Bente Utne
Seniorrådgjevar

Samferdselsavdelinga | vegseksjonen

Telefon: 91525270

 

 

 

 

 

 

Fra: John Martin Jacobsen 
Sendt: tirsdag 11. september 2018 11:24
Til: Bente Utne <Bente.Utne@hfk.no>
Emne: VS: VS: Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune ‐ oversendingsforslag

 

Hei, ser du over og vurderer å oppdatere meldingssaka?

 

JM

 

Fra: David J Aasen Sandved 
Sendt: fredag 7. september 2018 15:27
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: SV: VS: Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune ‐ oversendingsforslag

 

Hei,

Sjå sak 2014/18060 – kort fortalt: Midlar til riving og tilbakeføring til «naturtilstand» vart omdisponert til
dokumentasjon/formidling/bevaring/vedlikehald av delar av anlegget som spor i landskapet +
formidlingspunkt ved vegen. Vi har vore i tidleg og god dialog SKL/NVE, og SKL har nok spart nokon pengar
på å sleppe rive røyrgata..

Helsing

David Aasen Sandved



kst. fylkeskonservator

Kultur‐ og idrettsavdelinga
Resepsjon: 55 23 90 00  |mobil 48991658

www.hordaland.no

NB! Enkeltsaker som skal til journalføring og handsaming hos Fylkeskonservatoren skal ikkje sendast direkte
til fylkeskonservator, men til vårt felles postmottak: hfk@hfk.no

 

Fra: John Martin Jacobsen 
Sendt: onsdag 5. september 2018 15:15
Til: David J Aasen Sandved <David.Aasen.Sandved@hfk.no>
Kopi: Bente Utne <Bente.Utne@hfk.no>
Emne: VS: VS: Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune ‐ oversendingsforslag

 

 

Hei, vi arbeider med å svare ut eit oversendingsforslag om Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad
kommune. Håkon har bedt oss ta kontakt med kultur for bakgrunnsinfo. Har du nokon som kan hjelpe oss med
dette? Bente Utne vil svare ut forslaget på vegne av samf avd. Bente får kopi av denne e‐posten.
 
JM
 
‐ -------- Opprinnelig melding --------
Fra: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>
Dato: 03.09.2018 22:38 (GMT+01:00)
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Ko: Rolf Rosenlund <Rolf.Rosenlund@hfk.no>
Emne: VS: Trafikksikringstiltak Fv40-Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune - oversendingsforslag
 

For oppfølging

 

Jfr tidligere mail. Ta kontakt med kultur for bakgrunnsinfo, så enkel kontakt med SKL for å finne ut hva de kan bidra
med. Viktig å ikke love for mye…….

 

H

 

Fra: Berit Dianne Kilvær 
Sendt: mandag 3. september 2018 15:56
Til: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>
Emne: Trafikksikringstiltak Fv40‐Opstveit, Matre i Kvinnherad kommune ‐ oversendingsforslag

 

På vegner av fylkesrådmann vert dette sendt dykk for vidare oppfølging:

 



http://HFK‐DOKARK/ephorte/locator/?SHOW=JP&JP_ID=650192&database=EPHORTE

 

 

Mvh
Dianne Kilvær
Fylkessekretariat
Tlf 993 17 797

 

 


